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PROTOKÓŁ Nr 67 

z obrad LXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, 

odbytej w dniu 20 kwietnia 2023 roku 

 

 

Obrady LXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec odbyły się 20 kwietnia 2023 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Ruścu i trwały od godz. 1650 do godz. 1740. 

 

Obradom LXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec przewodniczył Rafał Rabenda – 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec. 

 

O terminie LXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec radni zostali powiadomieni na piśmie 

wraz  z porządkiem obrad, projektami uchwał, które były przedmiotem obrad sesji. 

 

Ustawowy komplet Rady Gminy Rusiec – 15 radnych 

Obecnych na LXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec – 13 radnych 

 

Obecni Radni Rady Gminy Rusiec na LXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec: 

  

1. Bogusławski Bogumił 

2. Ciężka Aneta 

3. Chwastowski Adam 

4. Cywiński Andrzej  

5. Dziedzic Robert 

6. Foręc Wojciech 

7. Kozieł Wojciech 

8. Rabenda Rafał 

9. Skrzydlewski Paweł 

10. Szczepanik Józef 

11. Szymczak Paweł 

12. Wilczyński Jacek 

13. Wlaźlak Mirosław 

 

Nieobecni: 

1. Bartosik Malwina 

2. Bieniek Radosław 

 
/lista obecności radnych, stanowi załącznik do protokołu/ 

 

W obradach LXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy Rusiec Damian Szczytowski 

2. Radni Rady Gminy Rusiec 

3. Skarbnik Gminy Rusiec Aleksandra Bartkowiak 

 

 

Punkt 1. Otwarcie obrad LXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda dokonał otwarcia obrad LXVII Sesji 

Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, wypowiadając formułę „otwieram LXVII Sesję Nadzwyczajną 

Rady Gminy Rusiec, zwołaną na dzień 20 kwietnia 2023 r. na godz. 1600”.  

 

Punkt 2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji. 

Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad z uwagi na obecność 13 radnych, co stanowi 

kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 
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Punkt 3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda odczytał porządek: 

 

1. Otwarcie obrad LXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec. 

2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji Nadzwyczajnej. 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad LXVI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, która odbyła się               

w dniu 17 marca 2023 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bełchatowskiemu z przeznaczeniem na realizację 

zadania pn.: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1929E na odcinku Rusiec - Jastrzębice - 

dokumentacja projektowo – kosztorysowa (ZRID)”, 

2) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Rusiec w 2023 r., 

3) nadania nazwy ulicy,  

4) wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego na okres do 10 lat, 

5) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, 

6) raportu z wykonania gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w Gminie Rusiec za rok 2022, 

7) przyjęcia sprawozdania Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ruścu z 

działalności za 2022 rok, 

8) przyjęcia rocznego sprawozdania z realizacji gminnego programu wspierania rodziny w Gminie 

Rusiec na lata 2022-2024 za 2022 r., 

   9) przyjęcia rocznego sprawozdania z realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy  

       w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w Rodzinie na lata 2022-2026 za 2022 r. 

 

6. Wolne wnioski i zapytania.  

7. Sprawy różne.  

8. Zakończenie obrad LXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec.  

Przewodniczący RGR: Czy są wnioski do porządku obrad? 

Brak 

 

 

Proszę o przegłosowanie całego porządku obrad: 

„ZA” – 13 radnych 
Bogumił Bogusławski, Aneta Ciężka, Chwastowski Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc Wojciech, Kozieł 

Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

wobec powyższego głosowania porządek obrad LXVII Sesji Nadzwyczajnej został przyjęty. 
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Punkt 4. Przyjęcie protokołu z obrad LXVI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, która 

odbyła się w dniu 17 marca 2023 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda wyjaśnił, iż materiały z sesji wraz z protokołem 

były do wglądu w biurze Rady, w związku z czym zapytał czy są pytania lub uwagi do protokołu.  

Brak 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady Gminy Rusiec poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych 
Bogumił Bogusławski, Aneta Ciężka, Chwastowski Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc Wojciech, Kozieł 

Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 

„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

wobec powyższego głosowania protokół z LXVI Sesji Nadzwyczajnej został przyjęty. 

 

Punkt 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bełchatowskiemu z przeznaczeniem na 

realizację zadania pn.: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1929E na odcinku Rusiec - 

Jastrzębice - dokumentacja projektowo – kosztorysowa (ZRID)” 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych 
Bogumił Bogusławski, Aneta Ciężka, Chwastowski Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc Wojciech, Kozieł 

Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LXVII/439/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 20 kwietnia 2023 roku 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bełchatowskiemu z przeznaczeniem na 

realizację zadania pn.: „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1929E na odcinku Rusiec - 

Jastrzębice - dokumentacja projektowo – kosztorysowa (ZRID)” 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

  

 2) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Rusiec w 2023 r. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych 
Bogumił Bogusławski, Aneta Ciężka, Chwastowski Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc Wojciech, Kozieł 

Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  
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W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LXVII/440/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 20 kwietnia 2023 roku 

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Rusiec w 2023 r. 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

3) nadania nazwy ulicy. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda Obecnie jest to Kolonia Rusiec. Mówimy o zjeździe z DK74          

w kierunku miejscowości Zalasy. Mieszkańcy pierwszych posesji przy tej drodze złożyli wniosek              

o przyłączenie do miejscowości Rusiec i nadania nazwy tej ulicy – Zalesie. Czy są pytania do 

projektu uchwały? 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych 
Bogumił Bogusławski, Aneta Ciężka, Chwastowski Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc Wojciech, Kozieł 

Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LXVII/441/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 20 kwietnia 2023 roku 

w sprawie nadania nazwy ulicy. 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

    4) wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego na okres do 10 lat. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych 
Bogumił Bogusławski, Aneta Ciężka, Chwastowski Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc Wojciech, Kozieł 

Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LXVII/442/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 20 kwietnia 2023 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnej umowy najmu 

lokalu użytkowego na okres do 10 lat. 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 
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5) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Radny RGR Bogumił Bogusławski chciałbym nadmienić, że chodzi o nieruchomości w Woli 

Wiązowej w celu inwestycji mającej na celu budowę nowego stawu dla wędkarzy. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych 
Bogumił Bogusławski, Aneta Ciężka, Chwastowski Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc Wojciech, Kozieł 

Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LXVII/443/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 20 kwietnia 2023 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

6) raportu z wykonania gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w Gminie Rusiec za rok 2022. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych 
Bogumił Bogusławski, Aneta Ciężka, Chwastowski Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc Wojciech, Kozieł 

Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LXVII/444/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 20 kwietnia 2023 roku 

w sprawie raportu z wykonania gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii w Gminie Rusiec za rok 2022. 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

7) przyjęcia sprawozdania Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ruścu                      

z działalności za 2022 rok. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych 
Bogumił Bogusławski, Aneta Ciężka, Chwastowski Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc Wojciech, Kozieł 

Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  
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W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LXVII/445/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 20 kwietnia 2023 roku 

w sprawie przyjęcia sprawozdania Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                    

w Ruścu z działalności za 2022 rok. 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

8) przyjęcia rocznego sprawozdania z realizacji gminnego programu wspierania rodziny                    

w Gminie Rusiec na lata 2022-2024 za 2022 r. 

 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych 
Bogumił Bogusławski, Aneta Ciężka, Chwastowski Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc Wojciech, Kozieł 

Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LXVII/446/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 20 kwietnia 2023 roku 

w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z realizacji gminnego programu wspierania 

rodziny w Gminie Rusiec na lata 2022-2024 za 2022 r. 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 
 

   9) przyjęcia rocznego sprawozdania z realizacji gminnego programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w Rodzinie na lata 2022-2026 za 2022 r. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych 
Bogumił Bogusławski, Aneta Ciężka, Chwastowski Adam, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, Foręc Wojciech, Kozieł 

Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński Jacek, Wlaźlak Mirosław 
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych  

 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem została podjęta:  

UCHWAŁA nr LXVII/447/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

z dnia 20 kwietnia 2023 roku 

w sprawie przyjęcia rocznego sprawozdania z realizacji gminnego programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w Rodzinie na lata 2022-2026 za 2022 r. 

/treść uchwały stanowi załącznik do protokołu/ 
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Punkt 6. Wolne wnioski i zapytania.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda zwrócił się z zapytaniem czy są wolne wnioski                             

i zapytania. 

Brak 

PRZERWA 

Punkt 7. Sprawy różne.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda od dnia 1 maj a2023 r. zmieni się podmiot 

leczniczy w Ośrodku Zdrowia w Ruścu, ul. Mickiewicza 5. W swoim imieniu oraz wszystkich 

radnych proszę o składanie deklaracji w Urzędzie Gminy. Inaczej nie zostanie utrzymana ciągłość 

świadczeń medycznych przez NFZ. 

W imieniu Społecznego Komitetu na rzecz budowy obwodnicy w miejscowości Rusiec zapraszam 

wszystkich mieszkańców oraz państwa radnych na protest społeczny, który odbędzie się w dn. 21 

kwietnia 2023r.  w godz. 15.00-17.00  na przejściu dla pieszych, obok Szkoły Podstawowej w Ruścu. 

Będzie on polegał na blokadzie DK74. 

Uczniowie ZS-P w Ruścu zapraszają do akcji „Wszystkie dzieci zbierają elektrośmieci”. Zużyty 

sprzęt elektroniczny można składać w dniach 15-23 kwietnia 2023 r.  

Szanowni państwo na sesję została zaproszona pani Agnieszka Sobera, która reprezentuje nowy 

podmiot, który będzie świadczył usługi medyczne w naszym ośrodku zdrowia i jest teraz możliwość 

zadawania pytań pani Agnieszce, a także wysłuchania tego co ma odnośnie pracy w ośrodku 

zdrowia. 

 

Doktor Agnieszka Sobera – miło mi, że państwo mnie zaprosiliście. Od 1 maja 2023 r. jak wiecie 

będzie zmiana podmiotu leczniczego i teraz ja mam ogromną prośbę, wręcz apel, żebyście państwo 

wszyscy przekazywali apel, aby się deklarować. To nie jest tak ad hoc, że tylko chcemy deklaracje i 

nic więcej. Jeżeli nie będziemy mieć deklaracji więcej niż 1000 osób, to po prostu NFZ nie otworzy 

tej placówki i to są oficjalne informacje NFZ piotrkowskiego. Więc musimy się zmobilizować i 

ciężko pracować. Ja ze swojej strony też mobilizuję swoich pacjentów, którzy należą do mnie do 

przychodni w Konopnicy i oni też deklarują się tutaj do Ruśca. Ale musimy wspólnie działać, bo to 

jest dla dobra mieszkańców, bo to będzie świadczyć tez o radnych i o władzach tutaj. Na pewno się 

opłaci, bo im więcej deklaracji zbierzemy, tym będzie więcej pieniędzy i więcej specjalistów. 

Będziemy mogli ściągać tu osoby, które będą tu przyjeżdżać, a są osoby chętne. Na razie nie 

podajemy nazwisk, żeby nie robić zamieszania. Ale jeżeli będzie więcej deklaracji niż 1500 – 2000 

jest możliwość ściągnięcia okulisty, który wyraża chęć przyjazdu z Łodzi, z Zelowa. Są lekarze, 

którzy będą przyjeżdżać, czyli lekarze rodzinni i pediatra. To są lekarze, którzy są chętni tutaj 

współpracować. Będzie możliwość zrobienia usg, przynajmniej raz na miesiąc, ale musimy mieć 

zapewnione środki z NFZ, a te środki są za wami, za deklaracjami. Jeżeli tego nie będzie to nie ma 

takiej szansy. Deklaracje do 30 kwietnia. Ja wiem, że jest trudno je zebrać, aj wiem, ale takie mamy 

obostrzenia z NFZ łódzkiego i piotrkowskiego. Przy czym pragnę nadmienić, że NFZ piotrkowski 

jest bardzo trudnym NFZ i oni bardzo restrykcyjnie podchodzą do POZ. Chcielibyśmy zrobić jak 

najlepiej dla mieszkańców. Do tej pory deklarowaliście się do Szczercowa, wiem, bo rozmawiałam z 

panią kierownik, ona ma bardzo dużo pacjentów z rejonu gminy Rusiec, do Konopnicy, do 

Kiełczygłowa. No po co jeździć daleko, jak możemy mieć wszystko na miejscu i możemy ściągnąć 

bardzo dobrych specjalistów. Tyle z mojej strony. Dziękuję. 

Radny RGR Andrzej Cywiński – ile mamy deklaracji? 

Wójt GR Damian Szczytowski – 650-700. Ja bym prosił ze swojej strony, aby te osoby które jeszcze 

nie złożyły deklaracji, aby poświęciły te 10 minut i wypełniły deklarację i przynieśli do urzędu 

gminy, bo to dla naszego dobra. 

Radny RGR Andrzej Cywiński ile było deklaracji tutaj w ośrodku zdrowia? 

Wójt GR Damian Szczytowski tego nie wiemy, ale myślę, że więcej niż 1000 nie było. 
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Doktor Agnieszka Sobera było mniej. Kontrakt na jednego lekarza, czyli poniżej. Nie zapominajmy, 

że lekarz ma ograniczoną liczbę deklaracji. Nie możemy do jednego lekarza mieć 5000 deklaracji, 

jest to niemożliwe. Im więcej deklaracji, tym więcej lekarzy Na 1 lekarza możemy mieć 

maksymalnie 2000 deklaracji, ale mając 2000 możemy mieć 2 lekarzy, przy 3000 – 3 lekarzy. 

Radna RGR Aneta Ciężka żeby ośrodek zdrowia ruszył musimy mieć minimum 1000 deklaracji? 

Doktor Agnieszka Sobera to jest takie minimum. 

Radna RGR Aneta Ciężka a potem im więcej deklaracji , tym więcej możliwości? 

Doktor Agnieszka Sobera tak. 

Radny RGR Jacek Wilczyński jak będzie wyglądał okres przejściowy? 

Doktor Agnieszka Sobera okres przejściowy będzie wyglądał tak, osoby, które będą zadeklarowane 

do tego ośrodka, a ten tydzień majowy jest trudnym tygodniem, są dni wolne. My też nie wiemy, co 

zastaniemy w ośrodku zdrowia. Proszę nas też zrozumieć. Ze strony wójta jest chęć pomocy. 

Natomiast nie wiemy co będzie. A żeby działało musimy mieć warunki do funkcjonowania, czyli 

zlewy, itp. Bo może być tak, że będziemy musieli robić na szybko remont. Wiec w okresie 

przejściowym, ośrodek w Zelowie, który jest placówką rodzimą tego ośrodka  w Ruścu, będzie 

przyjmować wszystkich pacjentów z gminy Rusiec. Wystarczy, że będzie zdeklarowany do Ruśca, 

przychodzi do Zelowa i będzie przyjmowany jako pacjent. Będziecie się mogli zgłosić do ośrodka. 

Też proszę nas zrozumieć, bo nie wiemy, co zastaniemy w ośrodku, ja tutaj nie chcę, może pan wójt 

powie co będzie z ośrodkiem. Nie możemy was przyjmować bez wody, zlewu. Bo biurka, czy 

internet, to jest nic, ale możemy się spodziewać wszystkiego. 

Wójt GR Damian Szczytowski szanowni państwo, komisja z gminy będzie odbierała lokal 29 

kwietnia o godz. 14.30, więc wtedy tak naprawdę zobaczymy jaki stan zastaniemy w budynku, bo 

tam pani doktor powiedziała, że wszystko pozabierała, łącznie z gniazdkami i innymi rzeczami. Fakt, 

rzeczy są przez nią zakupione i są jej. My w to nie wnikamy. Są tu duże utrudnienia ze strony 

obecnej pani doktor, która prowadzi praktykę na ul. Mickiewicza, więc musimy wyczekać do końca 

umowy. Mamy firmę nagraną, która zadeklarowała się, że nawet w tych dniach majowych przyjdzie i 

przeprowadzi remont. Bo jak wiecie państwo, tam nawet  ściany nie są pomalowane, które należy 

odświeżyć. Chcemy tam doprowadzić do wyglądu estetycznego w środku. Tak jak pani doktor 

powiedziała, im więcej deklaracji, tym więcej możliwości, więc my musimy czekać do 29 do 

popołudnia. Wtedy będziemy mieć wszystko jasne. Informacja będzie od razu, co zastaliśmy, 

żebyście też państwo wiedzieli na bieżąco, jakie są problemy, czy też nie będzie może problemu. 

Zobaczymy jak to wszystko się rozstrzygnie. Na dzień dzisiejszy jakieś tam problemy były 

stwarzane. 

Doktor Agnieszka Sobera 28 kwietnia mam przekazanie przez panią doktor archiwum, czyli 

wszystkie historie chorób i ciągłość będzie zachowana. Proszę się nie martwić, bo to obiecała mi. Nie 

wiem jak będzie, ale tak jesteśmy umówione. Też jestem ciekawa, podobno mam to dostać na 

pendrive. Jest taka obietnica z jej strony. Tak się zdeklarowała. Też proszę nas zrozumieć. To też 

sanepid musi to zobaczyć. Muszą być chociaż minimalne warunki przynajmniej dla pacjenta, bo 

pacjent musi być zbadany. Wszystko jest niespodzianką. Zobaczymy to 30 kwietnia co będzie i co 

zastaniemy. Ale na pewno nie zostaniecie bez opieki, bo nawet jeśli ośrodek przez dzień, dwa, trzy 

będzie remontowany do przyjęcia pacjentów możecie się zgłaszać na doraźną pomoc oczywiście do 

szpitala i do przychodni w Zelowie. Będzie ogłoszenie gdzie i do której i jak to będzie wyglądać. 

Jeśli oczywiście będziecie zdeklarowani do ośrodka zdrowia w Ruścu. Tak, wiec proszę to 

przekazać. 

Radny RGR Józef Szczepanik czy były podjęte środki z pani strony wobec tych lekarzy co tutaj są, 

czy chcieli współpracować z panią, czy nie? Jak to wygląda? 

Doktor Agnieszka Sobera proszę pana, ja z panią doktor rozmawiałam trzy razy. Pierwsza moja 

rozmowa była od razu, jak się spotkaliśmy.  

Wójt GR Damian Szczytowski rozmowy trwają od tamtego roku tak naprawdę. 

Doktor Agnieszka Sobera w zeszłym roku pierwsza rozmowa była i ja wyraziłam chęć współpracy, 

lub jej zatrudnienia. Z jej strony nie było takiej chęci i nie wyraziła zgody na współpracę, ani na 

jakąkolwiek zmianę. Panie pielęgniarki zostają. Tu  wszystko zostaje jak było. 

Wójt GR Damian Szczytowski jakbyśmy mieli większą współpracę to teraz więcej informacji byśmy 

przekazywali. Ja wiem, że panie pielęgniarki też się boją o swoją pracę, ale my też nie wiemy, co 

zastaniemy, więc każdy chce współpracować, tylko nie pani doktor. 
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Doktor Agnieszka Sobera był problem przekazania archiwum, gdzie jest historia pacjenta. Dopiero 

dwa tygodnie temu porozumiałyśmy się nt. historii pacjentów. 

Wójt GR Damian Szczytowski liczymy na to że będzie dobrze. 

Radny RGR Wojciech Kozieł czy może zostawić budynek w takim stanie, żeby nie był do użytku? 

Radny RGR Andrzej Cywiński nie były poprzednio zdjęcia zrobione? 

Wójt GR Damian Szczytowski tu jest problem z protokołami przekazania. To było w 2005 r., więc 

Urząd Gminy nie ma nic takiego. Gniazdka, tak jak pani doktor powiedziała, mam nadzieję, że nie 

będą powyjmowane. Ale może być różnie. Cały sprzęt jest jej, więc ma prawo zabrać. 

Doktor Agnieszka Sobera Chciałam powiedzieć, że ja rozmawiałam nt. odkupu tego. To nie jest tak, 

że ja nie rozmawiałam, ja chciałam to odkupić. Natomiast cena i wymogi były zaporowe. Nie można 

było tego przeskoczyć, ale z mojej strony była chęć odkupienia. Niestety nie doszło do skutku i pani 

doktor z tego co wiem ma zlewy, termy i takie rzeczy, które powiedziała że zabiera ze sobą. 

Radny RGR Wojciech Kozieł Ale ona jak wchodziła do tego ośrodka to ten sprzęt był, bo na pewno 

był. Chyba, że to sobie wymieniła. 

Wójt GR Damian Szczytowski Tego nie możemy stwierdzić. Nie ma protokołu przekazania w 

gminie z 2005 r. więc ciężko jest nam odnieść się do tego. Nawet jak pozabiera te zlewy, to 

potrzebujemy te 3- 4 dni na to żeby to wszystko uzupełnić i odmalować. 

Doktor Agnieszka Sobera Proszę się nam nie dziwić. Bo też nie wiemy co zastaniemy. 

Wójt GR Damian Szczytowski Prośba do mieszkańców, do wszystkich radnych, sołtysów, aby 

namawiać mieszkańców do składania deklaracji, bo tak jak pani doktor powiedziała, im więcej 

deklaracji, tym więcej możliwości, więc zachęcam. 

Doktor Agnieszka Sobera Bo to jest trochę strzelanie sobie w kolano. Chcemy, ale ja poczekam, 

zobaczę co będzie dalej. Działajmy. Pokażmy wszystkim, że potrafimy się zjednoczyć. Nie patrzmy 

na jakieś różnego rodzaju prowadzone gry, tylko po prostu działajmy. Te starsze osoby, dzieci, gdzie 

one pojadą , proszę mi powiedzieć. Będziecie jeździć do wszystkich okolicznych ośrodków, do 

Bełchatowa? Dla mnie jest to nie za bardzo, a NFZ ma swoje prawa i restrykcje są jakie są i nikt do 

was nie przyjdzie jeśli deklaracji nie będzie złożone. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda Pani doktor rozumie, że zostanie zachowana ciągłość 

świadczenia usług, czyli lekarz będzie zapewniony. Wiemy też, że będzie rozszerzona działalność o 

stomatologię. Jakie pani będzie świadczyła usługi dla mieszkańców gminy Rusiec. 

Doktor Agnieszka Sobera leczenie zachowawcze, protetyczne, chirurgiczne dorośli i dzieci. 

Leczenie, chirurgia i protetyka dorosłych i dzieci. Jestem chirurgiem. Profilaktyka – lakierowanie, 

lakowanie. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda Rozumiem, że część usług będzie na koszt NFZ. A będzie 

możliwość prywatnego leczenia? 

Doktor Agnieszka Sobera tak, oczywiście, zawsze jest taka możliwość jeśli ktoś sobie życzy ponad. 

Nie ma przeciwwskazań, nie ma problemu. 

Radny RGR Andrzej Cywiński słuchajcie wszyscy. Wymówiliśmy ośrodek. Skierowaliśmy swoje 

zdrowie na kierunku pani dyrektor ośrodka zdrowia w Konopnicy, czy jak mam powiedzieć? 

Doktor Agnieszka Sobera nie, pani Agnieszka. Nie pani dyrektor, spokojnie. 

Radny RGR Andrzej Cywiński pani Agnieszka, no dobrze, a więc jesteśmy po imieniu. Ja jestem 

Andrzej. 

Doktor Agnieszka Sobera Tylko ja mam tylko wodę. 

Radny RGR Andrzej Cywiński ja herbatę. Państwo radni, kolego sołtysie, panie wójcie musimy 

drążyć ten temat ciągle, bo nie ma teraz odwrotu, bo jak nie będzie tysiąca, to nie będzie ośrodka w 

Ruścu, tak? Tylko będzie filia ul. Dąbrowskiego. Chcemy specjalistów, chcemy. Słyszałem 

jednogłośnie, żeby odwołać państwa obecnych, to teraz dajmy jednogłośnie że popieramy panią 

Agnieszkę, żeby nowy ośrodek zaczął działać, żeby specjaliści weszli, żeby pracowali. Bo to jest 

nasze zdrowie, bo to jest nasza przyszłość. Jak nie będę miał zdrowia, no to co, zdrowie jest 

najważniejsze. Pieniądze to nie wszystko, tak mówią. Rozmawiać z rodzinami, aby to minimum 

było. 650 deklaracji to mało. 

Doktor Agnieszka Sobera Ja mam prośbę, abyście popierali siebie, a nie mnie. Wy inwestujecie w 

siebie. 

Radny RGR Andrzej Cywiński Ja wiem, dlatego apeluję do radnych, abyśmy popierali swoje 

zdrowie i mieszkańców naszych. Dziękuje bardzo. 
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Punkt 8. Zakończenie obrad LXVII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda podziękował Radzie Gminy Rusiec, Wójtowi 

Gminy oraz pracownikom Urzędu Gminy za uczestnictwo w obradach LXVII Sesji Nadzwyczajnej 

Rady Gminy Rusiec i dokonał jej zamknięcia. 

 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokół sporządziła:   

Monika Pawlak 


